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Protokół Nr 33/2021 
z obrad XXXIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 30 grudnia 

2021 r. w trybie zdalnym. 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2021 r. o godz. 900. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagrania z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2052518,relacja-z-xxxiii-sesji-rady-

gminy-greboszow-dnia-30122021-r.html.  

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych (nieobecna Edyta Dąbroś, Stanisław Koziara obecny od pkt 

8 „b”). 

1. Katarzyna Czupryna 

2. Stanisław Dubiel 

3. Franciszek Dymon 

4. Krzysztof Dymon 

5. Jan Gaweł 

6. Sylwester Gaweł 

7. Krzysztof Kosoń 

8. Stanisław Koziara 

9. Tomasz Koziara 

10. Stanisław Misiaszek 

11. Marek Mosio 

12. Piotr Polanowski 

13. Eugeniusz Wójtowicz 

14. Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy 

Bożena Furgał - Skarbnik Gminy  

Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Sołtysi (listy obecności dołączone do protokołu, stanowią załączniki Nr 1 i 2) 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2052518,relacja-z-xxxiii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-30122021-r.html.
https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2052518,relacja-z-xxxiii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-30122021-r.html.
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Ad.1.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył w trybie zdalnym XXXIII Zwyczajną Sesję 

Rady Gminy Gręboszów VIII kadencji (2018-2023). Powitał na wizji Internetowej zgromadzonych 

radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów pracowników Urzędu 

Gminy i mieszkańców. Następnie odczytał klauzulę RODO. Po czym dokonał sprawdzenia obecności. 

Na podstawie potwierdzenia obecności radnych i odnotowania tegoż faktu, na urządzeniach do 

głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad (na ustawowy skład 

rady: 15 radnych, obecnych na sesji jest 13 radnych). Jest wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad.2 

Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta w imieniu Wójta Gminy złożył autopoprawkę do porządku obrad 

polegającą na tym, aby do porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Gręboszów na 2021 rok, który był zapowiedziany przez Panią skarbnik na ostatnim 

posiedzeniu komisji, oraz 3 kolejne projekty uchwał tj. określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. Jest to projekt 

związany z tym, że nowelizacja ustawy o dodatkach mieszkaniowych nałożyła na gminę obowiązek 

przyjęcia wzoru takiego wniosku. Dwie uchwały są w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy. Dotyczy to dwóch dzierżawców, którym w grudniu umowy 

wygasły i aby Wójt mógł zawrzeć umowy na kolejne 3 lata musi mieć zgodę Rady Gminy. Po czym 

prowadzący obrady powiedział, że będziemy głosować poszerzenie porządku obrad poprzez 

wprowadzenie w pkt 8 po punkcie e punktu f) zmiany budżetu Gminy Gręboszów na 2021 rok, g) 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o  dochodach 

gospodarstwa domowego h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki rolnej 

mienia komunalnego Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy i) 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego Gminy 

Gręboszów oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. Pytał czy ktoś wnosi jeszcze 

poprawki do porządku obrad? Jan Gaweł stwierdził, że jeśli podejmujemy uchwałę budżetową to 

uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy powinna być znana wcześniej, gdyż uchwalimy budżet 

a za parę minut go zmieniamy. Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta wyjaśnił, projekt uchwały w sprawie 

zmian budżetu gminy dotyczy roku 2021. Jest to uchwała czyszcząca budżet. Bożena Furgał – 

Skarbnik Gminy dodała, że od ostatniego posiedzenia komisji doszły pewne dochody, które trzeba 

było wprowadzić do budżetu i stąd ten projekt uchwały. Przewodniczący Rady powiedział, że 
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rozmawialiśmy na posiedzeniu komisji o tym, że będzie taka uchwała na sesję. Po czym poddał pod 

głosowanie zgłoszoną poprawkę do porządku obrad. Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu 

imiennego wykazu głosowania radnych, wynik głosowania był następujący: głosowało 13 radnych, za 

było 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0, nieobecnych 2. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia porządku obrad stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Po czym prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś uwagi, czy 

propozycje do porządku obrad? W związku z brakiem uwag porządek obrad został przyjęty  

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu  

6 grudnia 2021 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta Gminy Gręboszów. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Uchwalenie Budżetu Gminy Gręboszów na rok 2022. 

a) przedstawienie uchwały składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Krakowie w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów 

na rok 2022,  

b) przedstawienie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie 

Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2022 rok, 

c) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie projektu 

Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na rok 2022, 

d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Gręboszów na rok 2022. 

7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022 -2028: 

a) przedstawienie uchwały składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Krakowie w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022-2028, 

b) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022-

2028, 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gręboszów na lata 2022-2028. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Gręboszów na lata 2020-2026”, 

b) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gręboszów na lata 2022-2024, 

c) ustalenia Regulaminów korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

na terenie Gminy Gręboszów, 

d) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gręboszów na 2022 rok, 

e) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów na 2022 rok, 

f) zmian Budżetu Gminy Gręboszów na 2021 rok, 

g) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego, 

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego 

Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy, 

i) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego 

Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

10. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad.
 
 

Ad.3. 

Prowadzący obrady powiedział, że przechodzimy do przyjęcia protokołu z XXXI Zwyczajnej Sesji 

Rady Gminy odbytej w dniu 6 grudnia 2021 r. Pytał czy są uwagi do tego protokołu?  

W związku z brakiem uwag uznał protokół za przyjęty. 

Ad.4. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Sprawozdanie stanowi załącznik 

Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, wnioski i zapytania radnych. Wnioski składali następujący radni i dotyczyły 

one takich spraw jak: 

1.Wiesław Wytrwał – w związku z tym, że Wójt Gminy w swoim sprawozdaniu mówił o podpisaniu 

umowy na zaprojektowanie Gminnego Centrum Kultury pytał czy ma rozumieć, że projektujemy 

nowy budynek, w nowym miejscu czyli zakupionej działce, czy dotyczy to Świętej Anny? Jeśli 

budowany będzie nowy obiekt to co z budynkiem Świętej Anny, będzie stał i niszczał? 

2.Jan Gaweł – powiedział, że w ostatnich dniach została uruchomiona druga edycja dofinansowania 

inwestycji samorządowych w związku z tym pytał czy gmina Gręboszów przystępuje do tej edycji? 
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Pytał też o planowaną budowę obwodnicy Hubenic i Kozłów. Na ostatnim posiedzeniu komisji było 

powiedziane, że są środki przekazane przez Urząd Wojewódzki na ten cel, ale i nasza gmina 

zobligowana jest do partycypacji w wykupie działek. Pytał czy jest coś wiadome w tym temacie, bo 

w budżecie gminy na 2022 rok nie mamy zabezpieczonych środków na ten cel? 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2022 

rok. 

a). 

Bożena Furgał – Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr S.O.IX-421/10/2021 Składu Orzekającego 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 

zaopiniowania projektu Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2022 rok i poinformowała, że 

wszystkie uwagi RIO w uchwale budżetowej zostały uwzględnione. 

b)  

Bożena Furgał -Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr S.O.IX.426.9.2021 Składu Orzekającego 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie Uchwały Budżetowej Gminy 

Gręboszów na 2022 rok. 

c). 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie 

projektu Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na rok 2022: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna.  

d). 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję w sprawie projektu uchwały. W dyskusji udział wzięli: Bożena 

Furgał- Skarbnik Gminy, Krzysztof Gil – Wójt Gminy, Jan Gaweł –radny. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 11 było za, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIII/283/2021- Uchwała Budżetowa Gminy Gręboszów 

na 2022 rok została podjęta. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022-2028. 
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a). 

Skarbnik Gminy Bożena Furgał odczytała uchwałę Nr S.O.IX.4290-/20 Składu Orzekającego 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie w sprawie opinii do projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022-2028 i omówiła 

przedstawiony projekt uchwały.  

b). 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022-2028: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna.  

c). 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 12 radnych 

było za, 1 radny wstrzymał się od głosu. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIII/284/2021 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022-2028 została podjęta. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

Ad.8. 

a). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Gręboszów na lata 2020-2026” a Elżbieta Ciochoń - Kierownik GOPS  przedstawiła uzasadnienie do 

uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 radnych 

było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
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protokołu. Uchwała Nr XXXIII/285/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Gręboszów na lata 

2020 - 2026 została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

b). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Gręboszów na lata 2022-2024 a Elżbieta Ciochoń – Kierownik GOPS 

przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 

Przedstawiono opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nie podjęto dyskusji  

w sprawie projektu uchwały. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 radnych było 

za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała Nr XXXIII/286/2021 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Gręboszów na lata 2022-2024 została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 7 

do niniejszego protokołu). 

c). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminów 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie Gminy Gręboszów 

a Grzegorz Kilian – Zastępca Kierownika USC przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przedstawiono opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i  Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nie podjęto dyskusji w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 12 radnych 

było za, 1 radny był przeciw i 1 radny wstrzymał się od głosu. Imienny wykaz głosowania dotyczący 

przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIII/287/2021 

w sprawie ustalenia Regulaminów korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 
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publicznej na terenie Gminy Gręboszów została podjęta. Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do 

niniejszego protokołu). 

d). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Gminy Gręboszów na 2022 rok i otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nie podjęto dyskusji 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 radnych 

było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała Nr XXXIII/288/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gręboszów 

na 2022 rok została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu). 

e). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów na 2022 rok i otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 radnych 

było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała Nr XXXIII/289/2021 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 

Rady Gminy Gręboszów na 2022 rok została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do 

niniejszego protokołu). 

Prowadzący obrady ogłosił 5 minut przerwy. 

f). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian Budżetu Gminy 

Gręboszów na 2021 rok a Bożena Furgał – Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały.  

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nie podjęto dyskusji w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 radnych 

było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała Nr XXXIII/290/2021 w sprawie zmian Budżetu Gminy Gręboszów na 2021 rok 

została podjęta 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 
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g). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nie podjęto dyskusji w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 radnych 

było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała Nr XXXIII/291/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu). 

h). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie 

do projektu uchwały.  

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nie podjęto dyskusji w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 radnych 

było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała Nr XXXIII/292/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od przetargowego 

trybu zawarcia umowy została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu). 

i). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie 

do projektu uchwały.  

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nie podjęto dyskusji w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 radnych 

było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 



 

10 

 

protokołu. Uchwała Nr XXXIII/293/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy działki rolnej mienia komunalnego Gminy Gręboszów oraz odstąpienia od przetargowego 

trybu zawarcia umowy została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu). 

Ad.9. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych i tak: 

- odnośnie zapytania radnego Wiesława Wytrwała to wystąpiliśmy z wnioskiem i uzyskaliśmy dotację 

w wysokości 5 mln zł z Polskiego Ładu na budowę Gminnego Centrum Kultury. Ta dotacja jest bardzo 

ogólną dotacją i została przyznana na modernizację budynku Świętej Anny, gdyż na ten obiekt mamy 

pozwolenie na budowę, mamy również dokumentację techniczną. Sytuacja skomplikowała się 

w chwili kiedy tą dotację otrzymaliśmy, gdyż okazało się, że jest bardzo krótki okres realizacji 

zadania. Od otrzymania dotacji mamy 6 miesięcy na podpisanie umowy z  wykonawcą. W związku 

z tym zwróciliśmy się do konserwatora zabytków z zapytaniem czy obiekt ten jest wpisany do rejestru 

zabytków? Otrzymaliśmy odpowiedź z której wynika, że budynek Świętej Anny jest wpisany do 

ewidencji zabytków i wtedy powstał pewien problem. Pierwszy jest taki, że Starostwo które wydało 

pozwolenie winno to ustalić. Gdyby zostało to sprawdzone nie pozyskalibyśmy tego pozwolenia. Na 

tym etapie, jeśli rozpoczęlibyśmy prace remontowe tego obiektu, konserwator zabytków mógłby nam 

te prace wstrzymać, co wiązałoby się też z tym, że nie rozliczylibyśmy tego programu i musielibyśmy 

środki zwrócić. Jest to zbyt duże ryzyko. Przez to, że czasu nie ma zbyt wiele, po rozmowie z Księdzem 

Proboszczem zwróciliśmy się do projektanta z pytaniem czy jest realne wykonanie nowej 

dokumentacji na nowy obiekt, który powstałby na zakupionej działce za Urzędem Gminy, która jest 

cała do zagospodarowania na cele kulturalno-oświatowe. Zdecydowaliśmy o tym, że planujemy nowy 

obiekt w związku z tym, że wisiała nad nami groźba oddania tych środków a jest to prawie 90% 

realizacji zadania. Nowy obiekt będzie budowany od strony kościoła. Dom Świętej Anny na razie 

pozostanie w naszej dyspozycji. Będziemy jednak sprawdzać pod względem prawnym czy uchwała, 

która została podjęta w związku z przejęciem tego obiektu i przeznaczeniem go na Centrum Kultury 

obliguje nas do oddania go parafii, czy możemy go zatrzymać i wykorzystać na inne cele. Musimy 

prowadzić również rozmowy z księdzem proboszczem celem ustalenia czy Święta Anna zostaje naszą 

własnością? Jeśli okaże się, że jest to możliwe to będziemy zmieniać założenia, starać się o kolejne 

dofinansowanie na modernizację tego obiektu i zaadoptowanie go na inne cele. Tych celów może być 

dużo, bo jak widać nasze potrzeby z każdym rokiem rosną. To wymaga jednak szerszej dyskusji. 
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Jeśli chodzi o projektowany nowy obiekt to mamy też na ten cel środki pozyskane w ramach tarczy 

antykryzysowej z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości 245 000 zł. Tak naprawdę 

nasz budżet tej inwestycji do końca nie odczuje. Trzeba korzystać z możliwości które przed nami stoją. 

- Odnośnie pytań radnego Jana Gawła wyjaśnił, że  nabór na Polski Ład został ogłoszony 28 grudnia. 

W tej chwili analizujemy wniosek i całe postepowanie, aby jak najlepiej się do tego przygotować. Na 

pewno będziemy aplikować o te środki. Nabór wniosków jest do 15 lutego. Z tego co wiemy zmieniły 

się warunki w stosunku do poprzedniego naboru. 

- Pytanie w sprawie obwodnicy padało już na kilku sesjach. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o obwodnicę to 

zadanie to prowadzi Zarząd Dróg Wojewódzkich, finansuje je Marszałek a nie Wojewoda. Wojewoda 

wydał tylko pozwolenie na budowę. Jeśli chodzi o wykup gruntów nic się nie zmieniło od ostatniej 

Sesji. O tym co się działo w tej sprawie mieszkańcy i radni byli informowani. Pierwsza propozycja ze 

strony Zarządu Dróg Wojewódzkich była taka abyśmy jako gmina wyłożyli kwotę 5 000 000 zł czyli 

100% wartości wykupu działek. Nie wyraziliśmy na to zgody. Druga propozycja była, aby była to 

kwota 2 500 000 zł czyli pół na pół podzielone koszty na Zarząd Dróg Wojewódzkich i naszą gminę. 

Na tą propozycję również nie wyraziliśmy zgody. Wystosowaliśmy pismo z naszą propozycją, aby 

była to kwota 300 000 zł rozłożona na 3 lata, ale na ten moment nie mamy odpowiedzi w tej sprawie. 

Nie ma więc możliwości odpowiedzi na zadane pytanie. Jeśli jest taka potrzeba będziemy się w tej 

sprawie kontaktować z Zarządem Dróg Wojewódzkich. 

Ad.10. 

Prowadzący obrady przedstawił życzenia od Sołtysa wsi Lubiczko, który przesyła wszystkim 

podziękowania za prace i najlepsze życzenia na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy serdecznie dziękował za pracę w 2021 roku Radnym Panu Wójtowi, 

pracownikom Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych, sołtysom, którzy bardzo wiele wnoszą, 

zgłaszają wiele spraw a także tym wszystkim, którzy przyczyniają się do rozwoju, do zmian w naszej 

gminie, do tych dobrych decyzji. Życzył na 2022 rok jeszcze większego zaangażowania, więcej 

dobrych decyzji oraz dobrej współpracy między nami wszystkimi. Powiedział, że ma nadzieję, iż 2022 

rok będzie lepszy od tego, który jest obecnie, przyniesie nam więcej tych szczęśliwych i  dobrych 

chwil. 

Wójt Gminy zwracając się do Wysokiej Rady oraz wszystkich mieszkańców w kończącym się roku 

złożył serdeczne życzenia noworoczne. Życzył dużo zdrowia, dużo pomyślności, uśmiechu na twarzy, 

i co najważniejsze żebyśmy się wspólnie mogli  spotkać już w normalnych czasach, normalnych 

warunkach, bo tego każdemu brakuje. Dziękował również Przewodniczącemu Rady, Wysokiej Radzie 

za współpracę. Wiele ważnych inwestycji udało się wspólnie zrealizować, wiele problemów udało się 



 

12 

 

rozwiązać. Powiedział, że liczy iż ten rok, gdzie czekają nas chyba największe historyczne inwestycje 

będzie dobrym impulsem do rozwoju naszego samorządu, co sprawi, że Gmina Gręboszów będzie 

dobrym miejscem nie tylko do rozwoju gospodarczego, ale przede wszystkim będzie dobrą gminą 

i przyjazną do tego żeby można było tutaj zamieszkać. 

Krzysztof Dymon w imieniu swoim, Pani Sołtys i mieszkańców Woli Żelichowskiej życzył wszystkim 

Szczęśliwego Nowego Roku, żeby nadchodzący rok był podobny a nawet lepszy od tego który się 

kończy. 

Pełne wystąpienia zabierających głos w dyskusji zostały zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. 

Ad.13..  

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął XXXIII Zwyczajną Sesję Rady 

Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za udział w trybie zdalnym. Jeszcze raz życzył wszystkiego 

dobrego i poinformował, że będziemy się widzieli już w Nowym Roku. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 14:35. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała: 

Bożena Landowska 

Obradom przewodniczył: 

Marek Mosio 


